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 SCHEIDSRECHTERSVERENIGING  
  Opgericht 14 januari 1924 

   

  
“Zwolle en Omstreken”   

Koninklijk goedgekeurd 28 september 1970 

CONCEPT-BESLUITENLIJST 
 

ONLINE bestuursvergadering Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. d.d. 9 december 2020 
 

Aanwezig: E.J.H. de Gier, voorzitter SZO (EdG);  

   J. Lahuis, secretaris SZO (JL);   

   L.C.M. van der Elst, penningmeester SZO (RvdE); 

   A.H. van Bruggen, portefeuillehouder SZO (HvB); 

   W. Jongman, portefeuillehouder SZO (WJ); 
 

Pnt Agendapunt – Omschrijving – Besluit  

1 Opening en vaststelling definitieve agenda Actie door: 

 
 

De voorzitter opent deze online bestuursvergadering - via Zoom - en heet iedereen 
van harte welkom. De opgestelde agenda wordt akkoord bevonden.  
 

 

 
 

2 Besluitenlijst vorige bestuursvergadering d.d. 14 oktober 2020 Actie door: 

 
 

De voorzitter vraagt of er nog aan- of opmerkingen zijn op de besluitenlijst van 14 
oktober 2020. Er zijn geen opmerkingen zodat de besluitenlijst onder dankzeg-

ging aan de secretaris wordt goedgekeurd en vastgesteld. De definitieve versie zal 

nu worden gescreend op privacygevoelige zaken en op de website worden gepubli-

ceerd. 
 

 

 
 

 

Jan 
 

3 Ingekomen stukken en mededelingen  Actie door: 

 
 

De secretaris geeft aan dat er een 6-tal ingekomen stukken zijn binnen gekomen. 

a. De e-mail van Alex Kraayenhof; wordt behandeld bij agendapunt 3;  

b. Your Hosting, vastleggen domeinnaam; wordt behandeld bij agendapunt 6; 

c. E-mail SMO Meppel - adreswijziging; ter kennisname (tkn);  
d. Kerstkaart COVS Hengelo; doorgestuurd naar bestuur; tkn; 

e. COVS Nederland – trainingsschema’s; doorgestuurd naar trainers; tkn; 

d. COVS Nederland – uitslagen spelregels; doorgestuurd naar bestuur en TC; tkn; 

De secretaris deelt mede dat de ingekomen e-mail van Alex Kraayenhof inhoude-

lijk niet behoeft te worden behandeld, doch alle bestuursleden moeten hiervan 
wel kennis nemen, zodat iedereen op dezelfde wijze is geïnformeerd. JL en EdG 

hebben de e-mail afgehandeld. JL via WhatsApp en EdG heeft hem terug gebeld, 

zodat de “kou uit de lucht is’. EdG geeft ook zijn toelichting op deze zaak.  

Er zijn verder geen mededelingen.  
 

 

 
 

4 Lief en Leed bij de Scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. (SZO)  Actie door: 

 
 

a. Er is aandacht besteed aan: Ibadullah Avci – Klaas Muis – Herman Snijder – 

Teun van Unen – Herman Jongman;  

EdG zegt dat hij gisteravond op bezoek is geweest bij Klaas Muis in Vollenhove; 

EdG doet hiervan verslag; 
Verder is er geen lief en leed bekend. 

b. Uit te brengen Kerstkaart SZO; akkoord. Deze kan worden verzonden naar de 

SZO-leden en andere COVS-leden en zusterverenigingen; WJ stelt voor om een 

keer andere foto’s te laten maken van het bestuur. JL zegt dat er al een voorstel 

ligt van Bert de Roo. Dat gaan we binnenkort een keer oppakken. EdG zegt dat 

iedereen ziet dat de Kerstkaart van de SZO is. 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

Jan 

 
 

5 Coronamaatregelen in relatie tot de Activiteiten van de SZO Actie door: 

 
 

De voorzitter zegt dat we afgelopen maandag de persconferentie van het kabinet 

hebben gehad. Geen versoepeling van de maatregelen. Dat betekent dat we in de 
komende periode nog steeds niet gezamenlijk kunnen trainen. In elk geval tot 

half januari in 2021 zal de competitie niet worden hervat. WJ zegt dat we alleen 

maar zijn bevestigd in onze genomen beslissing(en) om de activiteiten van de SZO 

zoals de Kerstbingo en het Jan Willem van Essen zaalvoetbaltoernooi af te gelas-

ten. We hebben goede beslissingen genomen. Jammer, maar het is niet anders. 
EdG vraagt of iedereen in zijn omgeving geen last heeft van Covid-19. Er is niet 
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één, die in zijn directe omgeving besmettingen heeft. WJ zegt niet in zijn directe  

omgeving, maar wel op zijn werk. Door de besmettingen op Urk zit de Noord Oost 
polder in de top 3 van Nederland.  
 

6 Vastleggen domeinnaam “szozwolle.eu”  Actie door: 
 

 

JL zegt dat we een advies hebben ontvangen van Maickel Dijkstra, de webmaster 

van de SZO, waar JL om gevraagd heeft. Hij adviseert om het niet te doen, zodat 

dit een kort agendapunt kan zijn. JL stelt voor om het advies van Maickel op te 

volgen. Iedereen is het hiermee eens. We gaan het dus niet doen. Waarvan acte. 
 

 

 
 

7 Uit te brengen “Nieuwsbrief SZO” Actie door: 

 
 

JL zegt dat hij een bijlage aan het bestuur heeft gestuurd. JL heeft reeds één keer 

eerder een Nieuwsbrief (nr. 1) uitgebracht in 2016. JL zegt dat als we tussentijds 

nog eens iets willen mededelen aan onze leden, dan kunnen we gebruik maken 

van zo’n nieuwsbrief. Daarvoor hoeven we niet te wachten op de uitgifte van het 
clubblad. WJ zegt dat het altijd wel een handig middel is, maar hij adviseert het 

wel te beperken tot hooguit twee pagina’s, anders wordt het niet gelezen. Iedereen 

is nu op de hoogte van het format, dat er ligt.  
 

 

 

 

 

 
 

Allen 
 

8 Clubblad SZO, jaargang 59, nummer 5, december 2020  Actie door: 

 
 

a. Voorwoord voorzitter; 

JL zegt dat dit ook een hamerstuk is, want het voorwoord van de voorzitter is 

reeds ontvangen. Het clubblad komt in de loop van volgende week uit.   
 

 

 

Jan 

 
 

9 Financiële zaken Actie door: 

 
 

EdG vraagt of de penningmeester nog iets te melden heeft. RvdE zegt dat er tien 

verenigingen zijn, die de SZO gedoneerd hebben. Dat zijn in willekeurige volgorde 

Hoonhorst - DSV ’61 (Doornspijk) - Go Ahead Kampen - USV Nieuwleusen - DOS 

Kampen - Wijhe ’92 - EMMS Slagharen - WZC Wapenveld – Avereest (Balkbrug) – 
Genemuiden - IJVV (IJsselmuiden). Totaal een bedrag van € 375,=. De penning-

meester zegt er heel content mee te zijn in deze Corona-tijd. EdG zal zaterdag 

BAS Biddinghuizen even aanspreken. RvdE deelt mede dat het bedrag van Rabo 

Clubsupport ad. € 114,62 ook is ontvangen. EdG vraagt JL daarvan iets te ver-

melden in het clubblad. RvdE deelt mede dat hij ook twee declaraties heeft ont-
vangen van HvB en EdG. Hij verzoekt EdG om de factuur even per e-mail toe te 

sturen. EdG zegt dat als het account bij Yahoo.com in orde komt, hij dit zal ver-

zorgen. RvdE zegt dat het bij hem perfect werkt. JL zegt dat er van hem nog een 

kilometerdeclaratie komt van de districtsvergadering van 31-08 in Deventer. Dat 

heeft hij steeds vergeten. RvdE zegt dat we er netjes voorstaan, maar we hebben 

door de Corona-pandemie ook weinig uitgaven. 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

Eddy 

 

Jan 
 

10 Technische Zaken Actie door: 

 
 

a. Beltona Cup; 

De Beltona is verder uitgezet, maar HvB heeft nog geen bericht gehad van Sparta 
Enschede wat ze volgend jaar gaan doen. We wachten het wel af. Hij zal de decla-

ratie van de eerste twee wedstrijden die nog wel zijn doorgegaan volgende week 

verzorgen. 

b. Onder 23 VSCO ’61; 

Hier het zelfde. Er zijn geen wedstrijden gespeeld. Er hoeft dan ook geen factuur 

te worden verzonden naar de verenigingen, want HvB weet niet of er überhaupt 
nog gespeeld gaat worden.  

c. Spelregelwedstrijden TC via Socrative.com; 

HvB geeft een tussenstand door van deze wedstrijden. Op 1 staat Jan van Dijk, 

op de gedeelde tweede plaats ex-aequo Evert Aukema, Jan Jongman en Jarno 

Schoonhoven. Op de vijfde plaats Hans van Bruggen. HvB deelt mede dat het 
aantal deelnemers afneemt. EdG stelt voor om daar iets meer aandacht aan te 

besteden. HvB geeft aan, dat hij dat reeds een paar keer heeft gedaan. 

d. Attenties vrijwilligers SZO – ereleden – leden van verdienste; 

WJ merkt op dat de bijlage (lijst) niet bij de mail zat. HvB vraagt of JL de lijst nog 

even wil aanpassen en dan opnieuw wil versturen, dan zal HvB aangeven wie wat 

bezorgt. HvB zegt dat hij 12 rollades heeft gehaald. Dan houdt hij er nog 15 over, 
die hij morgen zal ophalen. Minus zijn eigen exemplaar moeten we er nog 14 rond 

brengen. Vier keer Emmeloord doet WJ. JL doet Klaas Muis en op de terugweg 

van Vollenhove bezorgt hij de rollade bij Maickel Dijkstra in Lelystad. Vervolgens 

 

 

 
 

Hans 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
Allen 

 

 

 

Jan 
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de polder Biddinghuizen en Dronten en 2 x Nunspeet. RvdE neemt deze voor zijn 

rekening. 
e. Andere activiteiten Technische Commissie;  

HvB zegt dat de TC wat actie wilde ondernemen met het verkopen van rollades en 

(rook)worsten e.d. om wat geld te genereren. Ze hebben hier en daar geïnformeerd 

naar de kosten. Arjen van ’t Slot en Jos Huis in ’t Veld hebben dat gedaan. Ook 

William Smit kwam nog met een suggestie om een grote actie te doen met rook-
worsten. Als je alles met elkaar vergelijkt zitten er veel verschillen in en het levert 

heel weinig op. Als je er € 40,= op verdient, is het de moeite van het vele werk om 

huis aan huis te verkopen niet waard. HvB zegt dat het thans met Sinterklaas en 

rondom Kerst ook niet zo’n geschikt moment is, want het is een “dure” maand, 

zodat de TC wil kijken of we iets kunnen organiseren in januari 2021. JL zegt dat 

dit een goed idee is, zeker in deze Coronatijd. Mensen zitten er niet op te wachten 
dat ze “vreemde” mensen met rookworsten aan de deur krijgen. HvB zegt dat de 

TC dit ook heeft geopperd en dat het daarom in elk geval wordt uitgesteld tot de 

maand januari. De TC had ook gedacht aan een extra training op zaterdag, maar 

dat staat nu ook op “losse schroeven”. Dat kunnen we ook beter niet doen. 

f. Overige zaken. 
HvB zegt benaderd te zijn door Dick Lamers om in januari nog enkele wedstrijden 

te vlaggen bij PEC Zwolle. Dit onder voorbehoud i.v.m. Corona. De Hoofdklasse 

wordt gesplitst in twee poules van 8 teams. Startdatum eerste weekend februari 

2021. Dan willen de verenigingen in januari ook kunnen trainen en wedstrijden 

spelen. HvB zegt dat het allemaal nog op “losse schroeven” staat. EdG zegt dat we 

ons allemaal “achter de oren moeten krabben” en zich de komende weken gewoon 
aan de maatregelen houden, anders komen we nooit af van deze pandemie. EdG 

zegt dat hij – privé – met Sandra naar winkelcentrum Doemere in Almere geweest 

is. Daar stonden lange rijen om naar binnen te gaan op zondagmiddag om 13.00 

uur. Je snapt het niet. EdG hoopt echt dat we het eerste of tweede weekend van 

februari 2021 “de wei” weer in kunnen. We zullen het met z’n allen moeten doen. 

JL zegt al vaker te hebben verkondigd, dat ze de verkeerde mensen aanpakken. 
Het is de jeugd, die het virus verspreidt. Ze hebben amper de ziektesymptomen, 

maar hebben het virus wel bij zich. Laten ze de middelbare scholen rondom Kerst 

en de Jaarwisseling 3 weken “dicht” doen. 

EdG vraagt of de TC nog heeft nagedacht over een interactieve bezigheid, zoals 

een quiz. HvB zegt dat de TC bezig is geweest, maar Wilco Jansen, was plotseling 
verhinderd. Verder is er (nog) niets mee gedaan. De TC pakt dat in 2021 weer op. 

EdG zegt dat hij nog enkele ideeën heeft, maar hij komt daar bij HvB op terug. 

Hij vindt wel dat enkele activiteiten zoals de bbq van de trainingsgroepen getracht 

moet worden om deze in de eerste helft van 2021 te organiseren.  
 

Allen 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

Eddy 
 

11 Wat verder ter tafel komt - Rondvraag Actie door: 

 
 

EdG vraagt of er nog iemand iets voor de rondvraag heeft. Er zijn geen vragen.  

 

 
 

12 Sluiting Actie door: 

 
 

De voorzitter dankt alle bestuursleden voor hun inzet in de afgelopen periode. 

Dan merk je pas hoe lastig het is als je geen contact met elkaar hebt om datgene 

te realiseren waar je als bestuur voor staat. Hij dankt nogmaals allen en hoopt 

dat we in januari/februari 2021 weer aan de slag kunnen. Hiermee sluit hij deze 

– online - bestuursvergadering af. 
 

 

 
 

 

Zaandam, 11 december 2020 
 

Jan Lahuis, 
 

Secretaris scheidsrechtersvereniging Zwolle e.o. 
 

 


